

PROTOKOLL FRA STYREMØTE 04/2023 – 2025

12 oktober 2023

Ullevål og Microsoft teams

Til stede: Egil Olsen, Else Marie Fjeld, Ove Solbakken og Vigdis Bruun

Til stede via Microsoft Teams: Aleksander Wråli.

Meldt frafall: Roger Aandalen og Martin Gøranson

SAK 20: INFORMASJON

a) Aleksander status:

Informerte at det holdes å utarbeides modeller for deling av post 2 og 3 midler. At det etter hvert vil komme ut på høring til særforbundene. Kommer mer info senere i fra vår generalsekretær.

Aleksander Wråli og Egil Lundin representerte seksjonen på BisFed Generalforsamling. Norge var det eneste nordiske landet som deltok fysisk. Interessant møte hvor det også ble valgt ny president og kasserer. Tidligere president David Hadfield må trekke seg tilbake på grunn av sykdom.

Ny President ble Mr Jon Morgan han har sittet som midlertidig president i 2023. Ny kasserer ble Mr Richard Bole fra Australia

Mer info om saker som ble gjennomgått på generalforsamlingen vil ligge på www.worldboccia.com

b) Informasjon fra administrasjon

Det er mye aktiviteter på kontoret, alt i fra utstyr bestillinger og info som må legges ut på hjemmesiden vår. Vært store aktiviteter på paraidrettsdager. Hjelpe paraidretts konsulenter med å skaffe instruktører fra lokale klubber til de forskjellige dagene. Klubben er veldig villig til å stille opp og delta.

Møte med Anne Ottestad gjeldene Profileringsfilm ovenfor NIF / Samarbeidspartnere.

Punkter som er viktig for oss:

- Mangfoldet i PARA (lette, betydelige fysiske funksjonsnedsettelse, samt utviklingshemmede)
- Funksjonsfriske barn og unge.
- Teppescurling
- Kun små glimt av voksne.

Hvor skal dette gjøres?

- SoMe (sosiale medier)
- Hjemmesiden
- Rekruttering
- Støtteapparat, interesseorganisasjoner og behandlingssteder.

Vi kan kanskje dekke alt ved å filme hos Sarpsborg BTK som har barn og unge i begge grener.

c) Info fra møte med klassifisørene

Referat i fra møte med klassifiseringsutvalget 23 sep 2023

Til stede : Tine Felding, Tone Grinde, Jørn-Tore Johansen, Egil Lundin og Daniel Ask.

Først et tilbakeblikk over hva som har skjedd siden sist,-bl.a. skifte av utvalgsleder fra Hedi Anne Birkeland til Daniel Ask.

Deretter gjennomgang av helgens klassifisering, -8 utøvere. 2 til ble "delvis" klassifisert, -men grunnet mangel på medisinsk informasjon, ble de satt på vent til dokumentasjon foreligger. Ytterligere 4,-innkludert en reklassifisering, -ble heller ikke vurdert på grunn av mangel på epikrise fra lege.

De norske klassene ble gjennomgått. Det ble besluttet å ikke gjøre noen forandringer foreløpig.

En viktig diskusjon gjaldt protestreglementet og de siste hendelsene i forkant av Nordisk, -samstemt om fremtidig klassifisering løsninger.

Tine Felding representerte utvalget under den Nordiske Samlingen i Stockholm en uke før. Hun orienterte om det som var nyt,- bl. Annet dette med felles arkiv.

Vi hadde så betraktninger om hva som skjer fremover. Det ble hooket av tre ulike stevner som det er aktuelt å foreta nye klassifiseringer. Det var Helios Grand Prix Boccia 13-14 apr.2024. Totentreffen Boccia 1-2 juni 2024,-og Østfoldtreffen Moss 14-15 sept. 2024.

Viktig med en klassifisering før sommeren siden enkelte utøvere har midlertidig gyldighet kun til da.

Det er kanskje en tynn og sårbar klassifiseringsgruppe med kun fire medlemmer.

Det ble besluttet å gjøre et forsøk å verve et par nye,-fra ulike miljø,-Sunnås, Beitostølen, NIF e.l.

Hilsen

Daniel Ask

d) Info fra Vigdis Bruun om Barents Sport Conference i Pitea Sverige.

Her stille fra vår seksjon Vigdis Bruun og Kari Bjørk.

Barengames består av 31 idrettsgrener fordelt på vinter og sommer. Det var den 5 konferansen de har hatt. Var veldig lære rikt og fikk god kontakt med finske og svenske som driver med teppecurling, fikk kontakt info så man skal prøve å etabler kontakt for nærmere samarbeid.

e) Rapport fra utviklingssamling 2023

Denne samlingen var en vellykket for oss.

Det var på meldt 18 utøvere og vi fikk 2 stk frafall på grunn av sykdom.

Totalt med utøvere 16 fordelt på 7 klubber, med pårørende/assistenter og trenere/ledere ble vi 36 stk totalt.

Det flotte med dette var at det var 14 stk som aldri hadde deltatt på dette før.

De vi må tenke på til neste gang er vi må ut mye tidligere med invitasjon.

Og en stor takk til våre trenere, Else Marie Fjeld, Vidar Johansen og Solveig Nilsen som gjør en utrolig flott jobb.

Vedtak:

Styret vedtok : Informasjonen,

SAK 21 NY NM ARRANGØR FOR BOCCIA LAG

Denne ble behandlet som en hastesak på en mail runde 21 september

Vestre Toten HSL

Må dessverre si fra oss NM lag da vi mangler hall pga kluss med mail som idrett og kultur sier de ikke har mottatt.

Hall ble søkt så fort vi fikk NM, men ingen vet hva som er skjedd, og nå er hallene i området fullbooket. Har undersøkt rundt omkring.

Vedtak:

Styret i BTC seksjonen vedtar å la Moss BTK arrangere NM Boccia Lag 4.-5.nov etter at tildelt arrangør har trukket seg.

SAK 22 Noe av problemet med medlemstallet er rekruttering

Mail fra Gui SK Boccia

Jeg har sett på årsrapporten at medlemstallet fra 2019 - 2021 har sunket i boccia og teppecurling.

I boccia 2019 : 1822

2020 : 1513

2021 : 1236

I teppecurling :

2019 : 285

2020 : 300

2021 : 189

Noe av problemet med medlemstallet er rekruttering. Vi trenger nye oppdaterte brosjyrer i begge idretter. Med nye bilder, tekst og informasjon om tilbudene forbundet har. Har dere anledning til å fremme denne saken i styremøtet, eller diskutere andre måter for å få rekruttert flere medlemmer på.

Vedtak:

Styret besluttet at ansvarlige for informasjon i styret sammen med fagansvarlig i seksjonen utarbeider forslag til tilgjengeliggjøring av informasjon på hjemmeside og ny brosjyre. Forslagene legges fram for styret.

SAK 23 STATUS NS OG KVALIFISERTE TIL NM

Norgesserien har kun ett stevene igjen.

NM lag i Moss stiller TV Østfold. Viktig å få sendt ut samtykkeerklæring for publisering av bilde og film.

Oppsett og program er ferdig.

Alle NM medaljer til NM lag i boccia og teppecurling er bestilt.

Vedtak:

Styret besluttet at det er viktig med å få ut samtykkeerklæringen. Og vi ser at NM er under full kontroll hos Moss BTK.

SAK 24 FLERE INSTRUKTØRER I BOCCIA OG TEPPECURLING

Ser at det er behov for flere instruktører i flere av våre regioner.

Vi trenger instruktører for:

- Dommerkurs
- Trener 1 og trener 2 kurs
- RService kurs
- Dommer registrering kurs.

Vedtak:

Styret besluttet at dette skal diskuteres på arbeidsmøte i desember.

SAK 25 EVENTUELT

1. Godkjenning av NM juryen i Boccia Lag.

Forslag til NM juryen. (de er også spurt)

- Ove Solbakken
- Vigdis Bruun
- Dag Østerud

Vedtak:

Styret godkjente NM juryen.

2. Godkjenning av NM juryen i Teppesurling.

Forslag til NM juryen. (de er også spurt)

- Ove Solbakken
- Vigdis Nasset
- Svein Spanien

Vedtak:

Styret godkjente NM juryen.

3. Øke tiden for klasse 2 under NM Boccia lag.

Da det ikke er lag i klasse 1 og klasse 1 renne har de meldt seg på i klasse 2.
Klasse 2 har i dag blinde som sliter med å få ut alle ballen på 30 min.

Det er kun 3 lag som er påmeldt i klasse 2.

Vi ønsker at seksjons styret gir klasse 2 under NM lag 60 min kamp tid.

Vedtak:

Styret gir klasse 2. 60 min under NM lag 2023

4. Verdal helsesportlag

Nå har vi akkurat arrangert Verdalsleikan. Her var det kun 22 lag som deltok, hvor 3 av disse var våre egne. Selv om vi hadde dobbel poeng, var det altså ikke flere deltakere i et stevne som teller i Norgeserien.

Det sier seg selv at et det er håpløst å få et slikt stevne til å gå med overskudd.

Neste stevne vi skal ha er i palmehelga 2024, og da med vanlig poeng for plasseringene. Frykter da at enda flere lar være å komme hit til Verdal da muligheten for å klare en topplassering selv om de ikke deltar her hos oss.

Må derfor innrømme at det ser mørkt ut for flere stevner nord for Dovre om vi ikke får drahjelp fra forbundets side.

Har i år søkt om gratis hall fra kommunen, men ikke fått svar enda. Neste år, 2024, skal søknaden gå tidligere ang gratis hall, slik at en får svar fra kommunen før stevne. Selv med gratis hall skal det holde hardt at stevne går i 0, men vi skal prøve.

Håper forbundet kan hjelpe oss med en løsning, slik at vi i fremtiden kan fortsette å arrangere Verdalsleikan. Vi kan dessverre ikke ha et stevne som går med tap år etter år.

Med hilsen

Verdal helsesportlag

Monika Johnsen

Vedtak:

Styret beslutt at administrasjon skal innhente litt mere info.

Blir ett punkt på arbeidsmøte i desember.